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Enkel fråga

Till Anna-Lena Danielsson, hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande

Det råder brist på slutenvårdsplatser vid Skellefteå lasarett. Även om den verkligt 
akuta situationen uppkom först häromveckan har platser saknats ända sedan innan 
sommaren. Detta i ett bekymmersamt läge när vårdskulden byggts på under lång tid. 
Köerna var långa redan innan pandemin – nu måste den uppskjutna vården börja 
betas av. 

Läget är därför akut. Personal larmar om att man riskerar tvingas ställa in 
operationer. Operativa enheter saknar 12 av totalt ca 60 platser. Kvinnokliniken står 
helt utan egna vårdplatser för de som genomgått gynekologisk operation och därefter 
behöver sjukhusvård. 

Till viss del beror situationen på tillfällig sjukfrånvaro, men det är inte hela 
förklaringen då problemet varit känt sedan många månader tillbaka. Vi 
kristdemokrater är oroade över vilka konsekvenser detta får för patientsäkerheten, 
men även hur det påverkar de anställda som tvingas arbeta under allt mer pressade 
former. Vi har många gånger konstaterat att Region Västerbotten måste börja 
värdesätta sin personal högre. 

 Min fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande är: 

Gör Region Västerbotten tillräckligt för att säkerställa att patientsäkerheten 
tryggas i Skellefteåområdet? 

Är situationen vid Skellefteå lasarett, med den stora bristen på vårdplatser, 
försvarbar ur perspektivet att Region Västerbotten ska vara en attraktiv 
arbetsgivare?
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